

July 10, 2022



Dear Brothers and Sisters in Christ,

The Executive Board has approved the elder nominations for brother Ma Ji and brother Wayne Chen in the ballot. According to CCCTO's Constitution and Bylaws, a 3/4 majority vote is required to approve eldership. A general meeting quorum requires more than 50% of ballots to be withdrawn, so your participation and voting is very important.

Please fill out the ballot and return it via one of the following methods:

- 1) Return via mail: Mail the ballot in an envelope and allow sufficient lead time so that it will arrive at CCCTO by July 23, 2022.
- Drop off at CCCTO: Return the ballot in the Ballot Box located at the church foyer on Sundays or between 3:00 – 5:00 pm on Saturday, 7/23/2022.

\* The voting poll will officially close at 5:00 pm on July 23, 2022.

The General Assembly is scheduled for new elder election on Sunday, July 24, 2022 from 10:45 am to 11:00 am in the Sanctuary. You can view all the voting information such as Pastoral Team's letter, ballot sample and nominees' testimonies on our GA 2022 website: <a href="https://www.cccto.org/ga2022">www.cccto.org/ga2022</a> or click on the QR code on this page.

Please remember our church's ministries in your daily prayers. Thank you. May God bless you and His church.

Sincerely in Christ,

Ken He Chairman of the Executive Board

Marcial Chua / Vice Chairman of the Executive Board



July 10, 2022



親愛的主內弟兄姐妹們,

執委會已通過了選票中的關於馬驥和 Wayne Chen (陳維平)弟兄的長老提名。 根據千橡城華人基督教會的憲章,批准成為長老需要 3/4 多數贊成票。會 員大會法定人數要求超過 50% 收回選票,所以您的參與和投票至關重要。

請填寫選票,然後通過以下方法返回選票:

- 郵寄選票:請提前預留郵寄時間確定教會可以在7月23日前收到 選票。
- 回教會投票箱:您可以把選票在星期日或在7月23日前直接投送到 教會的投票箱內。

\* 投票的最後一天是 7 月 23 日星期六下午 3 點至 5 點。。

千橡城華人基督教會執委會預定於星期日 2022 年 7 月 24 日上午 10:45 到 11:00 在教會召開教會全體會員大會,選出新長老。

您可以通過我們的 GA 2022 網站或點擊本頁二維碼查看大會信息,並進一步 了解長老候選人: <u>www.cccto.org/ga2022</u>。請您在每日禱告中紀念教會事 工。謝謝您! 願神祝福您和祂的教會!

主內敬上,

Ken He 何建勳(執委會主席) Chairman of the Executive Board

Marcial Chua (執委會副主席) Vice Chairman of the Executive Board